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Kişisel Bilgiler

Cinsiyetiniz

59 yanıt

Kayıtlı olduğunuz program

59 yanıt

Bezmialem Vakıf Üniversitesi Sağlık Bilimleri
Enstitüsü Öğrenci Memnuniyet Anketi
60 yanıt

Analiz bilgilerini yayınla

Kopyala

Kadın
Erkek

18,6%

81,4%

Kopyala

Afet Yönetimi Tezli Yüksek Lis…
Ağız, Diş ve Çene Cerrahisi D…
Biyoteknoloji Tezli Yüksek Lis…
Biyoteknoloji Doktora Programı
Farmakognozi ve Doğal Ürünl…
Farmakognozi ve Doğal Ürünl…
Fizyoterapi ve Rehabilitasyon…
Futbolcu Sağlığı Tezli Yüksek…

1/3

13,6%

10,2%11,9%

28,8%

https://docs.google.com/forms/d/1Ggcl_vYpZcpy8nFZ6ee-o-2Hx37Bv4cZs8RIpdhzRiA/edit#start=publishanalytics
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Hangi aşamadasınız?

60 yanıt

Enstitü Personel, Yönetim ve Öğrenci İşleri

Enstitü personelinin kayıt ve öğrencilik işlemlerine ilişkin bilgi birikimini
yeterli buluyorum. 

60 yanıt

Enstitü’ye verdiğim talepler veya danıştığım konularda hızlı dönüş
alabiliyorum. 

60 yanıt

Kopyala

Ders aşaması
Tez aşaması

18,3%

81,7%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

11,7%

18,3%43,3%

21,7%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

16 7%

23,3%

48,3%
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Enstitü personeli nazik davranmaktadır. 

60 yanıt

Enstitü’nün web sayfasında sorularıma cevap bulabiliyorum. 

59 yanıt

Öğrenci evraklarının (öğrenci belgesi, transkript vb.) Enstitü’den temin
edilme zamanından memnunum. 

60 yanıt

16,7%

10%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

33,3%

55%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

8,5%

44,1%

20,3%
22%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

21,7%

61,7%
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Enstitü’nün burs olanaklarından memnunum. 

59 yanıt

Enstitü yönetiminin öğrenciye olan yaklaşımından memnunum. 

60 yanıt

Enstitü işleyişinin çözüm odaklı olduğunu düşünüyorum. 

60 yanıt

Üniversite/ Anabilim Dalı/ Program/ Dersler ve Tez/Proje Danışmanlıkları

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

20,3%

10,2%

22%

20,3%

27,1%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

11,7%

21,7%

55%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

11,7%

18,3%48,3%

18,3%
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Üniversite/ Anabilim Dalı/ Program/ Dersler ve Tez/Proje Danışmanlıkları

Bu programı başka bir üniversitede değil de, Bezmialem Vakıf
Üniversitesi'nde okumaktan memnunum. 

60 yanıt

Kayıtlı olduğum program, alanımla ilgili gerekli bilgileri öğrenmeme ve
kendimi geliştirmeme katkıda bulunmaktadır. 

60 yanıt

Üniversitemizi bir başkasına eğitim görmesi için tavsiye ederim. 

60 yanıt

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

13,3%

16,7%53,3%

11,7%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

13,3%

18,3%

61,7%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

11,7%

15%51,7%

18,3%



10.10.2022 12:11 Bezmialem Vakıf Üniversitesi Sağlık Bilimleri Enstitüsü Öğrenci Memnuniyet Anketi

https://docs.google.com/forms/d/1Ggcl_vYpZcpy8nFZ6ee-o-2Hx37Bv4cZs8RIpdhzRiA/viewanalytics 6/16

Eğitim ve öğretimle ilgili problemlerimi Anabilim Dalı Başkanıma
rahatlıkla iletebiliyorum. 

60 yanıt

Öğretim elemanları kendi uzmanlık alanlarındaki dersleri
vermektedirler. 

60 yanıt

Kayıtlı olduğum programda yeterli sayıda öğretim elemanı olduğunu
düşünüyorum.

60 yanıt

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

40%

51,7%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

25%

63,3%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

18,3%

26,7%

30%
18,3%
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Kayıtlı olduğum programda yeterli sayıda ders açılmaktadır. 

60 yanıt

Dersler belirtilen gün ve saatte düzenli olarak yapılmaktadır. 

60 yanıt

Derslerin sorumlu öğretim üyeleri derslere zamanında, düzenli ve hazır
bir şekilde gelmiştir. 

60 yanıt

8,3%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

13,3%

15%
46,7%

20%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

11,7%

21,7%

51,7%

11,7%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

33,3%

53,3%
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Derslerin sorumlu öğretim üyeleri derslerin amacını ve ders planını
dönem başında açıklamıştır. 

60 yanıt

Dersler belirtilen plan çerçevesinde yürütülmüştür. 

60 yanıt

Derslerin sorumlu öğretim üyeleri ders kaynaklarını belirtmiş veya ders
notlarını paylaşmıştır. 

60 yanıt

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyom
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

10%

36,7%

46,7%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

8,3%

31,7%

51,7%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

43,3%

50%
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Dersler eğitim yaptığım alanda bilgi ve becerimi destekleyecek şekilde
planlanmıştır. 

60 yanıt

Derslerde görsel ve işitsel eğitim araçları etkin bir şekilde kullanılmıştır. 

60 yanıt

Ölçme ve değerlendirme somut kriterler temel alınarak objektif olarak
yapılmıştır. 

60 yanıt

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

10%

36,7%

43,3%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

30%

55%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

30%

63,3%
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İhtiyacım olduğunda Tez/Proje danışmanımla rahatlıkla
konuşabiliyorum. 

60 yanıt

Tez/Proje danışmanıma ulaşmakta zorluk çekmiyorum. 

60 yanıt

Lisansüstü öğreniminiz süresince danışman değişikliği talebiniz oldu
mu? 

60 yanıt

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

58,3%

28,3%

Kopyala

Kesinlikle Katılmıyorum
Katılmıyorum
Kararsızım
Katılıyorum
Kesinlikle Katılıyorum

8,3%

55%

26,7%

Kopyala

Evet
Hayır

18,3%

81,7%
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Danışman değişikliği talebiniz veya zorunlu değişiklik durumu oldu ise
sebebi nedir? 

18 yanıt

Lisansüstü tez/proje çalışmanız kapsamında desteklenen projeleriniz
varsa belirtiniz. 

23 yanıt

Genel olarak aldığınız lisansüstü eğitiminden memnun musunuz? 

60 yanıt

Kopyala

Danışman - öğrenci
uyumsuzluğu
Konu uyumsuzluğu / değişikliği
Danışmanın çeşitli nedenlerd…
Olmadı
değişiklik olmadı
yok
-
Ayrılan danışmanımın yerine…
Olmadı

11,1%

50%

Kopyala

0 10 20 30

BAP

TÜBİTAK

TÜSEB

AVRUPA BİRLİĞİ
PROJESİ

21 (%91,3)21 (%91,3)21 (%91,3)

4 (%17,4)4 (%17,4)4 (%17,4)

0 (%0)0 (%0)0 (%0)

0 (%0)0 (%0)0 (%0)

Kopyala

Evet
Hayır

20%

80%
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Lisansüstü eğitiminiz sırasında şu ana kadar karşılaştığınız sorunlar nelerdir? 

18 yanıt

Öğretim elemanları "bazı" eğitimcilerin ders işleyiş yöntem ve uygulamasınin ,lisans üstü eğitim
için yeterli düzeyde olmadığı kanaatindeyim.

Etik kurul formlarının taslağı olmamasına rağmen en ufak ayrıntıya takılarak evraklarımızın
revize edilmesinin istenmesi

Mezuniyet şartları her ne kadar öğrenci açısından olumlu olsa da günümüzde neredeyse bütün
dergilerin ücretli olduğu ve öğrencinin birinci isim olduğu yayınlara mesafeli durduğu göz
önüne alındığında normal eğitim süresi içerisinde eş zamanlı olarak tezin ve tezden
çıkartılacak birinci isim yayının pek mümkün olmadığını düşünüyorum. Alternatif olarak
sunulan patent alma şartı ise başlı başına 18 aydan daha uzun süren bir süreç olduğu için
kolaylaştırıcı bir çözüm olmaktan uzak kalıyor.

bütçe

Tez için ayrılan BAP bütçesi çok yetersiz. Bütçe sıkıntısı sebebiyle tez araştırmalarında
aksamalar olabiliyor. Danışmanların öğrencisiyle tez üzerinde daha fazla vakit geçirmesi ve
öğrenciyi daha doğru yönlendirmesi gerekiyor. Sekreterlikte çalışan personelin yönetmelikler
hakkındaki bilgisini arttırması işleyişi kolaylaştırabilirdi. ancak şuan personller değişti zaten.
Yeni gelenler hakkında çok bilgim yok bir sıkıntı da yaşamadım.

Burs verilen öğrenci sayısının azlığı

Ücretlerin fahiş artışı, kayıt günlerine kadar bilgi verilmemesi. Enstitü personelinin yetersiz bilgi
verdiği konularda farklı farklı birimlere gitmek zorunda kalınarak öğrenmek zorunda kalmak.

Tez için yeterli bütçe ve yeterli hasta bulamamak, tez konusu değişikliği, uzayan dönem için
tam ücret istenmesi(sonradan alınan kararlarla), tam zamanlı klinikte bulunduğumuz için tez
yazmaya literatür araştırmaya vakit olmaması

"Hasta yoğunluğu" bir yere kadar avantaj olan bu durum ,bir noktadan sonra kronik yorgunluk
ve motivasyon düşüşüne sebep oluyor.

Adaptasyon, yönlendirme yetersizliği 
Tezler için yetersiz bütçe 
Yetersiz bütçe ile 3 yayın zorunluluğu 
Personelin yönetmelik konusunda daha donanımlı olması 

80%
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Burs imkanlarının artırılması

Enstitü ile iletişim sıkıntısı, işleyişin hem öğrenciler hem de enstitü personeli tarafından tam
olarak bilinmemesi, derslerin düzensizliği, tez için bütçe bulma problemi, üniversitenin doktora
tezleri için verdiği kaynağın inanılmaz derecede yetersiz olması ve buna rağmen mezuniyet
yayın şartlarının sağlanmasının beklenmesi.

Etik kurul işlemleri

Enstituye sordugum sorularda net ve tam yanıt alamamak 
Danismanimizla yoğunluğundan ötürü iletisim kurulamaması

Akademik kadro yetersizliği

İlgi alanimda daha fazla ders seçeneğinin olmasını isterdim

Maddi olarak sorun yaşıyorum.

Fazla evrak işleri var. Öğrenci özellikle çalışan öğrenciler için zor oluyor. Çalışan öğrencilere
biraz daha anlayış ve kolaylık sağlanabilir.

Yok
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Genel olarak lisansüstü eğitimi iyileştirmeye yönelik olarak önermek istediğiniz 3
konuyu bizimle paylaşabilir misiniz? 

19 yanıt

1-Burs imkanlarının iyileştirilmesi  
2-Meznuniyet sonrasi kariyer olanakları açısından çeşitli iş birliklerinin yapılması/doktora
sonrası çalışmalar için desteklenmesi  
3-TÜBİTAK/Tüseb gibi kurumların lisansüstü öğrencilere sunmuş olduğu imkanlar hakkında
sunum/tanıtım gibi bilgilendirmeler yapılması 
4-Beykoz’da bulunan yerleşkede gerçekleştirilen sunumların sunum gününde bilgilendirmesi
yerine daha önce bilgilendirilmesi  

Doktora yeterlik sınavı yerine tez izleme komitesi sayısı arttırılabilir ve ilk 2 komitenin sonunda
bir proje başvurusu ya da yayın hazırlanması istenebilir. 
Birinci isim yayının sadece gönderilmiş olması ya da patent başvurusunun yapılmış olması
yeterli sayılabilir. 
Araştırma ve Yayın Etiği dersi amacına uygun bir müfredat ile yeniden düzenlenebilir.

Daha fazla ders açılmasını isterdim. İlgi alanıma gore seçmeli ders seçebilmek isterdim.
Teşekkürler

Enstitünün daha detaylı akademik takvim hazırlaması ve tarihler ile ilgili bilgilendirme mailleri
atması, sekreterya işlerini öğrenciler yerine biraz daha enstitü personelinin devralması daha iyi
olacaktır. Bazı evrakların hazırlanıp teslim edilmesi uzun sürüyor ve her evrağa akademik kurul
istenmesi süreci daha da zorlaştırıyor.

Afet yönetimi tezli yüksek lisans mezunları için afet tıbbı doktora programının açılmasını talep
ediyorum.

Biyoteknoloji alanında daha geniş kapsamlı dersler alınabilirdi. Daha fazla seçmeli ders olması
kişinin alanını belirlemesinde daha yardımcı olabilir. Böyle bir şey var mı bilmiyorum ama başka
üniversitelerden biyoteknoloji ile alakalı dersler alıp saydırabilme imkanı olabilir.

Öğrencinin yaşadığı sorunlarda Çözüm odaklı yaklaşımın tercih edilmesi. 
Eğitim öğretim sürecini etkilemeyecek şekilde öğretim üyelerinin esnek karar alma becerilerinin
olabilmesi.  
Öğrencinin gelişimini destekleyecek uygulamalar yapabilmek. 
Lisansüstü / lisans eğitim sürecinin farklı olduğunu benimseyebilmek.  

E titü l l tü l h kk d t li bil i hi l H l ü tl i b
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Enstitü çalışanlarının tüm programlar hakkında yeterli bilgiye sahip olması. Her yıl ücretlerin bu
şekilde artacağından endişeliyim, böyle giderse doktora eğitimimi tamamlayamayabilirim.
Ücretler yönetim kurulunun insiyatifinde olmamalı, burs imkanı daha fazla olmalı.

1. Herkes hayatında bir kere doktora yapıyor ve birçok kuralı/son teslim tarihleri/raporları zaten
biliyor olmamız gerekiyormuş gibi davranılıyor, bence oryantasyondan sonuna kadar
bilgilendirmeler devam etmeli(özellikle klinik bölümlerde) 
2. Klinik eğitim de veren anabilimdallarında öncelik hastaya verildiği için hocaların da doktora

şartlarından ziyade klinik performansa daha çok önem vermesi yerine bu durumun eşit olarak
önemsenmesi 

*Tez ve makale yazımına yönelik ders verilebilir 
*Arşiv ve hasta kayıtları için personel alımı yapılabilir , yayın kalitemizi artıracağını
düşünüyorum 
*Enstitüye bağlı öğrencilerin birbiriyle Network u için iletişimini artıracak organizasyonlar
düzenlenebilir. İnterdisipliner çalışmaları arttırabilir.

Doktora dersleri özel olarak, tıp derslerinden mutlaka ayrı yapılmalı.(Bizlerin ki geçmiş olsa bile
gelecekler için önemli)  
Burs imkanı 
Bilimsel yayın için bütçe miktarlarının arttırılması

1)Enstitünün öğrencileri bilgilendirmeye yönelik dönem başlarında bilgi günü düzenlemesi veya
her dönemdeki öğrenciler için ayrı ayrı dönem içinde ne yapılması gerektiğine dair detaylı bir
mail göndermesi faydalı olacaktır.  
2)Üniversitenin BAP birimi ile görüşülerek 25.000 olan tez bütçelerinin örneğin İstanbul
Üniversitesinde olduğu gibi 80.000 bandına çekilmesi için artırılması talebinde bulunulması
tüm öğrenciler için büyük önem taşımaktadır.  
3)Mezuniyet şartında bulunan yayın-makale gerekliliğinden ötürü yeterlilik sınavını vermiş, tez
aşamasına geçmiş doktora öğrencilerinin BAP'a tezleri dışında kendi adlarına yürütücü olarak
verebilecekleri bir araştırma projesi hakkı bulunmalıdır.

Burs imkanları , verilen gano notunun çok yüksek olmasi

Etik kurul işlemleri …. Verilecek derslerle ilgili geniş hoca portföyü ve uygulamalı eğitim ağı
olmalı

Enstitunun kullandigi whatsapp iletisim hatti hizli ve etkin kullaniliyor bunun icin oncelikle
tesekkur ederim. Vurgulamak istedigim 3 konu var, birincisi klinik hocalarimizla yapilan gerek
seminer dersi gerek dersle ilgili planlamalarda yasanan (ornegin seminer sunumu yapilacak
gün hocanin polikliniginin onceden kapatilmamis olup bunu ogrenci yoluyla enstituye iletmesi
gibi) aksakliklar konusunu aktif bir sekilde enstitu sekreterligi ve hocanin sekreteri araciligiyla
cozulmesi hususunda daha aktif davranilmasi gerektigini dusunuyorum. İkinci olarak danisman
hoca secme konusunda hicbir fikri olmayan ogrencilere rehberlik vermek ve hangi hocanin
hangi calisma uzerinde calistigi konusunda bir tablo hazirlanabilir(basvuru surecinde bir
universitede daha basvurma doneminde hangi hocanin hangi konuda calistigina dair ve hangi
projenin tasarlandigina dair ayrintili bir rehberi vardi) bu ogrenciyi belirsizlikten kurtardığı gibi
cizmek istedigi yolda daha rahat hareket etmesini kolaylastirir. Üçüncü olarak ise danisman
olarak atanacak ozellikle klinik hocalarinin en azindan her hafta 1 saat danisman ogrencisine
ayirmasi gereken ders gibi bir vakit belirlenmesi ve buna riayet edilmesi gerektigini
dusunuyorum Ayni zamanda yeterli ve etkin iletisim kurulamayan danisman sebebiyle



10.10.2022 12:11 Bezmialem Vakıf Üniversitesi Sağlık Bilimleri Enstitüsü Öğrenci Memnuniyet Anketi

https://docs.google.com/forms/d/1Ggcl_vYpZcpy8nFZ6ee-o-2Hx37Bv4cZs8RIpdhzRiA/viewanalytics 16/16

dusunuyorum. Ayni zamanda yeterli ve etkin iletisim kurulamayan danisman sebebiyle
onaylanmamis dersler icin enstitunun danisman hocayla iletisime gecmis olmasi gerektigini
dusunuyorum, ogrenci ogrenimiyle mesgul olmali onaylanmamis dersleri takip etmekle degil.
Umarim fikirlerimi daha da olgunlastirip hayata gecirme firsati bulursunuz, her kim okuyorsa
vakit ayırdığı icin tesekkur ederim.

Hemşirelik bölümünde akademik kadronun yeniden yapılandırılması

Seçmeli derslerin artırılması

Ülkede yaşam masrafları ivedi bir şekilde artarken herhangi bir burs almayışım ve üstüne okul
eğitim masrafının da paralel olarak artması, dolaylı yoldan eğitimime odaklanmamı
zorlaştırmaktadır. Bu konuyla ilgili klinik eğitim kapsamında doktora öğrencisine klinikte
çalışma karşılığında maddi yönde destek veya bu dönemden sonraki eğitim ücretlerinin giriş
dönemindeki ücrete tabi tutulmasını önermekteyim.

Hemşirelikte branş olarak daha çok alanda eğitim verilebilir diye düşünüyorum.

Bu içerik Google tarafından oluşturulmamış veya onaylanmamıştır. Kötüye Kullanımı Bildirme - Hizmet Şartları -
Gizlilik Politikası
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